



2026-2027 Application Form for Disney Family STEM Journey (Non-local) “迪士尼亲子互动 STEM 之旅 (非本地)” 申请表

Guidelines to complete the Application Form 填写申请表须知

- Please complete this form in **BLOCK LETTERS**. 请以正楷填写。
- Enroll **at least four (4) weeks** prior to preferred program date. If travel agency fails to submit the application form **at least four (4) weeks** prior to preferred program date, the application **will not be processed**. 须于拟订活动日期最少 4 周前提交申请。如旅行社无法于拟订活动日期最少 4 周前填妥并提交申请表, 有关申请将不获处理。
- Application methods other than completing and submitting application form **will not be processed**. 填妥并提交申请表以外的申请方式, 将不予处理。
- Applicant will receive a confirmation email to confirm the program date after the application is approved. 团体的申请通过後, 将会收到申请确认电邮以确认活动日期。
- To ensure information consistency, **email** shall serve as the official channel for all communications regarding the program matters. 为确保信息一致性, 所有活动事项均以**电子邮件**方式沟通为准。
- Please email or fax the completed application form to Disney Youth Programs. 请填写申请表, 以电子邮件或传真的方式交回迪士尼青少年团队活动计划。

For Travel Agency Only 只接受旅行社申请

Travel Agency Name (in English): _____

旅行社名称 (中文): _____

Correspondence Address (in English): _____

通讯地址 (中文): _____

Main Contact Person (Mr./Mrs./Ms.) (in English): (Name) _____ (Job Title) _____

主要联络人 (先生 / 太太 / 小姐) (中文): (姓名) _____ (职衔) _____

Contact No. 联络电话: (Office 办公室) _____ (Mobile 手提电话) _____ (Fax 传真) _____

Email Address 电邮地址: _____

Authorized Signatory (Mr./Mrs./Ms.) (in English): (Name) _____ (Job Title) _____

授权签署人 (先生 / 太太 / 小姐) (中文): (姓名) _____ (职衔) _____

Email Address 电邮地址: _____

For Pre-Arrival Communication 用作活动前联络 (Mandatory 必填)

Name of Tour Guide (Mr./Mrs./Ms.) (in English): _____

当日随团领队姓名 (先生 / 太太 / 小姐) (中文): _____

Tour Guide's Contact No. 领队联络电话: (Office 办公室) _____ (Mobile 手提电话) _____

Program Date and Time^ 课程日期及时间 ^

Please fill in 3 preferred dates and time. If applying programs on different dates, please submit separate application form.

请按次序列出 3 个理想之上课日期及时间以作安排。如欲于其他日子参加课程, 请另行递交申请表。

- | | | |
|--|--|--|
| 1) ____ (mm 月) / ____ (dd 日) / ____ (yyyy 年) | ☐ Program start time: 11:00am 活动开始时间: 上午 11 时 | ☐ Program start time: 2:00pm 活动开始时间: 下午 2 时 |
| 2) ____ (mm 月) / ____ (dd 日) / ____ (yyyy 年) | ☐ Program start time: 11:00am 活动开始时间: 上午 11 时 | ☐ Program start time: 2:00pm 活动开始时间: 下午 2 时 |
| 3) ____ (mm 月) / ____ (dd 日) / ____ (yyyy 年) | ☐ Program start time: 11:00am 活动开始时间: 上午 11 时 | ☐ Program start time: 2:00pm 活动开始时间: 下午 2 时 |

Program Language 课程语言

Please select one of the followings. 请选择以下其中一项:

☐ Putonghua 普通话 ☐ English 英语

^ Final program date, time and content are subject to the discretion of Hongkong International Theme Parks Limited ("HKITP"). Program confirmation will be communicated **in 1 week** upon receipt of the application form and all required documents.

^ 课程日期、时间及内容将由香港国际主题乐园有限公司 ("本公司") 作最终决定权。课程会于收妥申请表及所需文件后 1 星期确定。

Program (Each session is approximately 1.5 hours) 课程 (每节课程约 1.5 小时)
Select your ticket type (Group size: 15-18 participants)
请选择合适的门票 (每一小组 15 -18 名宾客参与) :

- Magic Access, Main Entrance Pass (MEP), tickets purchase from other channels and Complimentary tickets for participants are **not applicable** to “Disney Family STEM Journey(Non-local)”. 所有参加者之 “奇妙处处通”、正门入口通行证、从其他渠道购买的乐园门票及免费乐园门票，均**不适用于** “迪士尼亲子互动 STEM 之旅 (非本地)”。
- All programs include 1-Day Ticket; however, additional products such as the Early Park Entry Pass, Disney Premier Access, or other passes are **not included**. 所有课程包括一日门票，然而其他产品，如：提早入园证、迪士尼尊享卡或其他通行证等均**不包括**在內。
- All programs **do not include** early park entry or special entry access arrangement. 所有课程亦**不包括**任何提早入园或特别入园通道之安排。
- 1-Day Ticket should follow Park Ticket Tier Calendar, which only discloses a rolling 3-month calendar, please refer to www.hongkongdisneyland.com/new-day-calendar/ for details. 一日门票应按照樂園门票级别日历，该日历仅显示未来三个月的门票级别。详情请参考 www.hongkongdisneyland.com/new-day-calendar/

Ticket Types 门票类别	Age 年龄	Eligible for 适用于	No. of Participants 參與人數	Ticket Price (HK\$) [#] 票价 (港币 \$) [#]				Total (HK\$) 合計 (港币 \$)
				Tier 1 第 1 级别	Tier 2 第 2 级别	Tier 3 第 3 级别	Tier 4 第 4 级别	
1-Day Child Ticket 1日小童门票	Aged 3-11 3 至 11 岁	Disney Family STEM Journey (Non-local) 迪士尼亲子互动 STEM之旅 (非本地)		☐ \$657	☐ \$727	☐ \$797	☐ \$863	
1-Day Senior Ticket 1日长者门票	Aged 60 or bove 60 岁或以上							
1-Day General Admission Ticket 1日标准门票	Aged 12-59 12 至 59 岁			☐ \$809	☐ \$899	☐ \$989	☐ \$1,079	
Grand Total 總計								

[#] All ticket prices are valid from Sep 1, 2026 until Dec 31, 2026. [#] 所有门票价格有效日期为 2026 年 9 月 1 日至 2026 年 12 月 31 日。

Participant list 参加者名单 **Mandatory 必填**

- Guests under the age of 16 must be accompanied by a parent/ guardian aged 16 or above. 16 岁以下的宾客，必须由一位 16 岁或以上的家长或监护人陪同，方可进入乐园及参与活动。
- Up to four (4) 1-Day General Admission Tickets (aged 12-59) or 1-Day Senior Tickets (aged 60 or above) at special rate for every Child Ticket purchased. 每购买 1 张小童门票可以尊享优惠票价购买 4 张 1 日标准门票 (12 至 59 岁) / 1 日长者门票 (60 岁或以上)。
- Children aged under 7 must be accompanied by a parent/ guardian aged 16 or above when boarding certain attractions. For the children aged under 7 does not intend to participate in any of the attractions during the program, they must be supervised by at least one parent/ guardian. 7 岁以下的小童必须由 16 岁或以上的家长 / 监护人陪同方可使用游乐设施。如 7 岁以下小童因个人原因不参与活动行程中安排之游乐设施，至少一位家长 / 监护人需要看顾不参与游乐设施的小童。

	Participant Name 参加者姓名	Birth Year 出生年份	Birth Month 出生月份	Parent / student/ others 家长 / 学生 / 其他	Affiliated Family Group 所属家庭团体 (Please ensure the members of the same family select the same mark for identification) (请确保同一家庭选择相同编号，以便识别)
SAMPLE 范例	陈大文	2019 年	3 月	学生	A
	陈国华	1988 年	3 月	家长	A
	张小芬	1990 年	6 月	家长	A
	李小明	2016 年	2 月	学生	B
	李大明	1985 年	1 月	家长	B
1					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
9					
10					
11					
12					
13					
14					
15					
16					
17					
18					

Inclement Weather Arrangement 恶劣天气活动安排

Hong Kong Weather Warning Signal 香港天气警告信号	Inclement Weather Arrangement 恶劣天气活动安排
	Continue as scheduled. 活动将如常进行。
 	Reschedule within 9 months after the original date of the program. 活动需延期进行，并于原定参观日期起计之九个月内重新安排活动时间。
T 1	Continue as scheduled. 活动将如常进行。
⬇ 3	Continue as scheduled. 活动将如常进行。
⬆ 8 ⬇ 9 ⬆ 10	Reschedule within 9 months after the original date of the program. 活动需延期进行，并于原定参观日期起计之九个月内重新安排活动时间。

Please contact your Disney Youth Programs Representative for details and arrangement. 有关详情及安排，请与迪士尼青少年团队活动计划代表联系。

Terms & Conditions 条款及细则

1. For more details about Ticket Tier, please visit the Ticket Tier Calendar on www.hongkongdisneyland.com/new-day-calendar/. Day types and block-out dates are subject to change without prior notice.

2. All Hong Kong Disneyland Park tickets and meal coupon are non-transferable, non-refundable, non-exchangeable and not for re-sale.

3. Magic Access, Main Entrance Pass (MEP), tickets purchased from other channels and complimentary tickets are not applicable to "Disney Family STEM Journey (Non-local)".

4. Bookings may be cancelled if the required information and document cannot be provided by the travel agency.

5. Suggested group size indicated in this form is for reference only. Travel agency must comply with the group size restrictions as determined by HKITP from time to time and set out in the Group Ticket Sales Agreement.

6. Participants must strictly follow the age requirement for the specific program chosen as shown above.

7. Once an application is accepted, a Group Ticket Sales Agreement will be sent to the designated applicant by email.

8. Please return the signed Group Ticket Sales Agreement to Disney Youth Programs by fax at (852) 3550 1448 or by email at youthprograms@hongkongdisneyland.com on or before the due date specified in such document, failing which the application may not be processed.

9. Program may be cancelled if payment is not settled by the payment deadline as required under Group Ticket Sales Agreement .

10. In case of cancellation of event, written notification is required by email at youthprograms@hongkongdisneyland.com. A cancellation charge will be applied at the rate of HK\$500 per 15 guests cancelled if the cancellation is made less than 14 days before the scheduled arrival date. If the number of guest cancelled is less than 15, or not in multiples of 15, a cancellation fee will still be charged in multiples of 15 guests. Any on day cancellation or rescheduling arrangement will not be accepted.

11. If the number of guests is reduced after the application has been confirmed, an attrition fee will be applied at a rate of HK\$500 per 15 guests reduced. If the number of guest cancelled is less than 15, or not in multiples of 15, a cancellation fee will still be charged in multiples of 15 guests.

12. HKITP reserves the right to postpone or cancel the event upon inclement weather conditions or if the Education Bureau of Hong Kong announces a suspension of schools.
1. 有关门票级别之详情， 请浏览 www.hongkongdisneyland.com/new-day-calendar/ 之门票级别日历。所有日子类别及不适用日子如有更改，恕不另行通知。

2. 所有香港迪士尼乐园之门票不可转让、退换、退款或转售。

3. “奇妙处处通”、正门入口通行证、从其他渠道购买的乐园门票及免费乐园门票，均不适用于“迪士尼亲子互动 STEM 之旅（非本地）”。

4. 如旅行社未能提供所需文件及数据，所有已预定之活动将被取消。

5. 本表格所列的建议每组人数仅供参考。旅行社必须遵守由本公司不时决定之每组人数上限，有关上限以乐园门票协议书所列为准。

6. 参加者必须遵守上述之活动年龄限制。

7. 申请一经接纳，乐园门票协议书将以电邮发送至申请团体。

8. 请将签妥之乐园门票协议书于文件中指定的日期或之前传真至 (852) 3550 1448 或 电 邮 youthprograms@hongkongdisneyland.com 至迪士尼青少年团队活动计划，否则申请将有可能不被接纳。

9. 如未能于乐园门票协议书指定的付款到期日前缴交活动费用，所有已预定之活动将有可能被取消。

10. 如欲取消活动，必须以书面形式，透过电邮至 youthprograms@hongkongdisneyland.com 通知。如于原定活动日期前 14 日内取消活动，均须缴付手续费。每取消 15 名参加宾客，手续费为港币 \$500。如人数不足 15 名或不是 15 的倍数，仍会按 15 人的倍数收取手续费。任何于活动当日提出的取消或重新安排之要求将不被接受。

11. 于活动申请确认后，如参加人数减少，均须缴付手续费。每减少 15 名宾客，手续费为港币 \$500。如人数不足 15 名或不是 15 的倍数，仍会按 15 人的倍数收取手续费。

12. 于恶劣天气情况下或若香港教育局宣布停课，本公司将保留活动改期或取消的权利。

☐ On behalf of the Applicant, I declare that the information stated above is true and accurate and I agree to the terms and conditions set out in this application.
本人代表申请团体确认上述资料属实并准确，且同意本申请表格所列之条款及细则。

Authorized Signatory's Name 授权签署人姓名： _____
(For and on behalf of Applicant) (本人代表申请团体)

Authorized Signatory's Signature 授权签署人签署： _____

Organization Seal 团体盖印： _____ **Date 日期：** _____

☐ Please tick if you would like to receive information regarding "Disney Youth Programs" via mail or email, telephone and fax.
如欲透过邮递、电邮、电话及传真收取有关“迪士尼青少年团队活动计划”信息，请选取左边方格。

Personal Information Collection Statement 个人资料收集声明

Personal data collected in this form may be used for the processing of your organization's application, requests or enquiries, enforcing the terms of our commercial dealings, our internal business and administrative purposes, sending marketing and promotional materials about products and/or services we may offer to your organization, research and statistical purposes or other directly related purpose, or for legal, safety or security purposes. Provision of personal data for the mandatory fields is necessary for us to provide you with the information, products or services you requested. Personal data may be transferred to members of The Walt Disney Family of Companies, third parties involved in fulfilling the aforesaid purposes, or such other persons as required by law. A list of classes of persons to whom such personal data may be transferred can be found at www.hongkongdisneyland.com/personal-data-transferees. Questions about this statement and requests for access to and correction of your personal data held by us may be sent to the Personal Data Manager at personaldata@hongkongdisneyland.com. In this Statement, Hongkong International Theme Parks Limited and Hong Kong Disneyland Management Limited are referred to as "we" and "us". "The Walt Disney Family of Companies" includes Hongkong International Theme Parks Limited, Hong Kong Disneyland Management Limited, The Walt Disney Company and all of its subsidiaries and affiliated entities.

本表格所收集的个人资料可能被用作与处理您的团体的申请、要求或查询、执行我们于商务交易上的条款、用于我们的内部业务和行政目的、就我们可向您的团体提供的产品和 / 或服务传送促销和宣传推广数据、用于研究和统计目的或其他直接相关的目的，或法律、安全或保安目的。我们需要您就必须填写的栏目提供个人资料，以向您提供您所要求的数据、产品或服务。所收集的个人资料， 可被移转给 The Walt Disney Family of Companies、参与履行上述目的的第三方、或法律要求的其他人士。您可于 www.hongkongdisneyland.com/personal-data-transferees 参阅个人资料承让人名单。有关本声明的查询或要求存取或修改我们管有的您的个人资料， 请透过电邮联络个人资料经理 personaldata@hongkongdisneyland.com。在本声明中，「我们」和「我们的」意指香港国际主题乐园有限公司和香港迪士尼乐园管理有限公司。“The Walt Disney Family of Companies” 的成员包括香港国际主题乐园有限公司、香港迪士尼乐园管理有限公司、The Walt Disney Company 和其所有子公司和关联实体。